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Zápisnica 
 

Z mimoriadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Beluši 

konaného dňa 11. októbra 2021 

 v zasadacej miestnosti OcÚ v Beluši o 16.00 hod. 

 

 

 

Prítomní  :   podľa prezenčnej listiny  

- počet prítomných poslancov: 11 

- ospravedlnení poslanci: Ing. Peter Majdan, Mária Vlasatá – rodinné 

dôvody, Peter Šarlay - príchod počas OZ   

             

         

Program:   

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Beluši  

4.    Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Beluši  

5. Názory občanov 

6. Schválenie predloženia žiadosti o NFP – nadstavba MŠ Hloža 

7. Rôzne 

8. Interpelácie poslancov – diskusia 

9. Ukončenie zasadnutia 

 

Starosta obce Ján Prekop otvoril a viedol v poradí piate zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

v Beluši v roku 2021.  

 

Konštatoval, že:                                                                                                                                                   

a/ zasadnutie bolo zvolané v zmysle §-u 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom  zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnkov.  

b/ podľa podpísanej prezenčnej listiny bolo prítomných 10 poslancov obecného 

zastupiteľstva, na základe čoho vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za  uznášania 

schopné. 

 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

 

Starosta obce - predložil návrh na zloženie návrhovej komisie, ktorá spracuje a predloží 

návrh na uznesenie z dnešného zasadnutia: 

- Ing. František Salaj 

- Ing. Jozef Kazík 

- Ing. Milan Šedík 
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Za overovateľov zápisnice boli určení :  

1/  Milan Bednár 

2/  Mária Matušová 

 

Písaním zápisnice bola poverená :  
Oľga Ľahká 

 

Video produkciu a živé vysielanie zabezpečuje:  Jozef  Filko a Miroslav Kortman 

 

Oboznámil prítomných, že prebieha nahrávanie videozáznamu v priamom prenose  

prostredníctvom sociálnej siete YOU TUBE , ktorý bude verejne prístupný na webovom sídle 

obce Beluša. 

 

Návrhová  komisia predložila návrh na uznesenie:  

UZNESENIE č. 120/21.10 

OZ volí: 

Návrhovú komisiu v zložení: 

- Ing. František Salaj 

- Ing. Jozef Kazík 

- Ing. Milan Šedík 

/za 10- Stanislav Ročiak, Ing. Matej Slávik, Mária Matušová, Ing. Jozef Kazík, Milan 

Bednár, Ing. Štefan Kukučka, Ing. Peter Virga, Ing. Milan Šedík, Ing. František Salaj, 

Milan Šedík / 

 

16:08 – príchod Petra Šarlaya, poslanca OZ 

 

3. Schválenie programu rokovania  

 

Starosta obce - návrh programu   na   dnešné   zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ)  

ste   obdržali s pozvánkou.  

Má niekto ďalšie doplňujúce návrhy k dnešnému programu zasadnutia OZ? 

Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 

 

Návrhová  komisia predložila návrhy na uznesenie:  

UZNESENIE č. 121/21.10 

OZ schvaľuje: 

Program dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Beluši uvedený na pozvánke. 

/za 11- Stanislav Ročiak, Ing. Matej Slávik, Mária Matušová, Ing. Jozef Kazík, Milan 

Bednár, Ing. Štefan Kukučka, Ing. Peter Virga, Ing. Milan Šedík, Ing. František Salaj, 

Milan Šedík, Peter Šarlay / 

 

Starosta obce -  konštatoval, že  zasadnutie sa bude uberať podľa schváleného 

programu.  

 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Beluši  

 

Mgr. Patrik Štrbák, prednosta OcÚ - informoval o prijatých 42 uzneseniach na zasadnutí 

OZ z 27. septembra  2021 a o  pracovnom stretnutí poslancov OZ, ktoré sa  konalo  dňa 1. 
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októbra 2021. 

Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 

 

Návrhová  komisia predložila návrh na uznesenie : 

UZNESENIE č. 122/21.10 

OZ berie na vedomie: 

Kontrolu plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Beluši konaného dňa 27.09.2021. 

/za 11- Stanislav Ročiak, Ing. Matej Slávik, Mária Matušová, Ing. Jozef Kazík, Milan 

Bednár, Ing. Štefan Kukučka, Ing. Peter Virga, Ing. Milan Šedík, Ing. František Salaj, 

Milan Šedík, Peter Šarlay / 

 

5. Názory občanov - V bode Názory občanov neboli zo strany prítomných občanov vznesené 

žiadne pripomienky. 

 

6. Schválenie predloženia žiadosti o NFP – nadstavba MŠ Hloža 

Ing. Juraj Hôrkový, vedúci Oddelenia stavebného a rozvoja obce – na základe návrhu na 

zvolanie mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva opakovane predložil žiadosť 

o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) za účelom realizácie projektu s názvom:   

" Materská škola Beluša - časť Hloža. Predmetom projektu je zvýšenie kapacity a podpora 

inkluzívneho vzdelávania MŠ v Hloži formou nadstavby hospodárskeho pavilónu 

realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC221-2021-67. Navýšenie kapacity 

predstavuje zvýšenie plánovaného počtu detí navštevujúcich MŠ o 25 detí. Súčasťou 

návrhu stavebnej časti je aj prestavba bývalej kotolne na telocvičňu pre deti. Nadstavba je 

navrhnutá vo výške druhého nadzemného podlažia. V tejto úrovni je plánovaná aj vonkajšia 

terasa s únikovým schodiskom. Za účelom dodávok stravy je v projekte navrhnutý aj 

nákladný výťah. Pre zlepšenie tepelnotechnických charakteristík je navrhnuté zateplenie 

celej budovy, vrátane jestvujúcej časti hospodárskeho pavilónu. Nad II. NP je navrhnutá 

plochá strecha. Okrem samotnej stavby je predmetom žiadosti aj vybavenie interiéru 

nábytkom. Celková výška výdavkov na projekt je 631.470,38 €, celková výška 

oprávnených výdavkov na projekt je 409.902,31 €. Výška celkových výdavkov na projekt 

je uvedená podľa súčasného rozpočtu projektu v súlade s  projektovou dokumentáciou. 

Celková výška nákladov na realizáciu stavby bude určená po uskutočnení výberového 

konania na zhotoviteľa diela. 
Projekt je v súlade s platným územným plánom obce Beluša a platným Programom rozvoja 

obce (Programom hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Obce Beluša  2021-2027). 

Obec je oprávneným subjektom na podanie žiadosti.  

Predložený materiál je súčasťou zápisnice. 

 

Starosta obce -  uviedol, že predmetom pracovného stretnutia poslancov OZ, ktoré sa konalo 

1.10.2021  na podnet poslanca Ing. Jozefa Kazíka, bolo vysvetlenie nákladov na tento projekt. 

 

Ing. Jozef Kazík, poslanec OZ -  doplnil nejasnosti ohľadom neschválenia tohto bodu na 

ostatnom zasadnutí OZ. V porovnaní s nákladmi na prístavbu dvoch tried MŠ Beluša sa v MŠ 

Hloža jedná o väčšiu podlahovú plochu. Zvýšené náklady na realizáciu vyplývajú zo 

zvýšených požiadaviek na stavebné objekty v roku 2021 (tepelnoizolačné opláštenie budov, 

technologické zariadenia pre znižovanie spotreby energii atď.) a zvýšených cien stavebného 

materiálu. 
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Starosta obce -   požiadal o stanovisko Milana Bednára, poslanca OZ a podpredsedu komisie 

výstavby, poľnohospodárstva, dopravy a územného plánovania. 

 

Milan Bednár, poslanec OZ – informoval, že jeho stanovisko bolo prečítané na pracovnom 

stretnutí poslancov OZ, ktorého sa z rodinných dôvodov nemohol zúčastniť. V nasledujúci 

deň po zasadnutí OZ v diskusii s predsedom stavebnej komisie a vedením obce si vyžiadal 

podrobné podklady, ktoré si prezrel a vyslovil svoj názor k predmetnej akcii. Po rekonštrukcii 

MŠ v Hloži vznikne budova s vysokým štandardom. V rámci nadstavby a prestavby objektu 

bude kompletne upravený a prestavaný "hospodársky pavilón" na plnohodnotnú budovu s 

triedou a telocvičňou, ktoré budú spĺňať súčasné zvýšené požiadavky na energeticky 

nadčasovú budovu v správe obce. Vznikne nový zastrešený objekt, už so štandardom -  

zateplenie stropov, podláh a stien, nové povrchové úpravy stien,  doplnený o nutnú 

rekuperáciu v objekte a vybavený nábytkom. Na základe podrobného preštudovania projektu 

sa pripája k návrhu na schválenie zámeru. 

 

Ing. Jozef Kazík, poslanec OZ -  uviedol, že ak obec nevyužije dotáciu, náklady na 

generálnu opravu strechy a zateplenie budovy pri súčasnom zvýšení cien stavebného 

materiálu dosiahnu výšku neoprávnených výdavkov . 

 

Starosta obce – je rád, že pracovné stretnutie poslancov pomohlo vysvetliť nejasnosti 

ohľadom výšky nákladov na projekt. Je dôležité, aby  obec využila nenávratný finančný 

príspevok cca 410 tisíc Eur. Ak bude obec úspešná v získaní dotácie, predpoklad dokončenia 

projektu je v roku 2023.  

 

Ing. Štefan Kukučka, poslanec OZ -  sa informoval,  prečo  na schválenie takého 

rozsiahleho projektu mali poslanci nedostatok času. Bolo vhodné ho prerokovať už na 

septembrovom pracovnom stretnutí, nie na zasadnutí komisií OZ pred zasadnutím OZ. 

Požiadal do budúcna o dlhší časový interval na prerokovanie a podrobnejšie informácie 

o projekte. 

 

Starosta obce – obec ešte nemala projektovú dokumentáciu. 

 

Ing. Štefan Kukučka, poslanec OZ – uviedol,  chýbala mu diskusia k tomuto projektu. 

 

Ing. Juraj Hôrkový, vedúci Oddelenia stavebného a rozvoja obce – informoval, že ešte sa 

dopracováva projektová dokumentácia. 

 

Ing. Štefan Kukučka, poslanec OZ – je ešte možné meniť rozsah rekonštrukcie? 

 

Ing. Jozef Kazík, poslanec OZ -  nie, všetko musí byť v súlade s projektovou 

dokumentáciou. 

 

Milan Bednár, poslanec OZ – projekt je posudzovaný inšpekciou. Keby neboli dodržané  

všetky podmienky,  ktoré sú v projekte, dotácia by nemohla byť schválená. 

 

Starosta obce – ocenil zodpovedný prístup poslancov OZ k opätovnému prerokovaniu 

žiadosti. 

 

Ing. Matej Slávik, poslanec OZ – sa informoval, akým spôsobom bude obec financovať 

neoprávnené výdavky, keďže ide o dosť vysokú čiastku. 
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Starosta obce - obec v apríli splatila úver,  informoval sa vo VÚB banke, ktorá by odhadom  

poskytla pri  úvere cca 230 tisíc Eur úrok 0,6%. 

 

Ing. Matej Slávik, poslanec OZ – z čoho bude obec financovať ďalšie projekty, nezastaví sa  

tým jej rozvoj? 

 

Starosta obce – nie, na spoluúčasť obec financie má. 

 

Ing. Juraj Hôrkový, vedúci Oddelenia stavebného a rozvoja obce – pri niektorých 

projektoch nie je taký veľký finančný rozsah na neoprávnené výdavky. 

 

Ing. Jozef Kazík, poslanec OZ – rekonštrukcia budovy MŠ Hloža je nutná aj bez projektu. 

 

Milan Bednár, poslanec OZ – v obci bude potrebné rekonštruovať ďalšie 4 školské budovy, 

budovy kultúry a športu. 

 

Starosta obce – informoval, že obec sa pripravuje na výzvu na získanie financií na   

rekonštrukciu a modernizáciu knižnice. 

 

Ing. Eva Pochlopeňová, Hlavný kontrolór obce Beluša - informovala, že  obec  využíva  na 

financovanie vlastné a cudzie zdroje ( príspevok štátu). Zvýšenie daní z nehnuteľností 

prinieslo do obecného rozpočtu 300 tisíc Eur. Obec nie je zaťažená úverom a pri úsporách 

v jednotlivých kapitolách rozpočtu zvládne investičné náklady. 

 

Návrhová  komisia predložila návrh na uznesenie : 

UZNESENIE č. 123/21.10 

OZ schvaľuje: 

A. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok (ŽoNFP) za účelom realizácie 

projektu s názvom: " Materská škola Beluša - časť Hloža, zvýšenie kapacity a 

podpora inkluzívneho vzdelávania " realizovaného v rámci výzvy č. IROP-PO2-

SC221-2021-67, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Beluša 

a platným Programom rozvoja obce (Programom hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja Obce Beluša  2021-2027); 

B. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

C. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

(5%) vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a žiadaného NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. 20 495,12 Eur;  

D. zabezpečenie financovania všetkých neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

E. Zastupiteľstvo obce Beluša oprávňuje starostu ako štatutárneho zástupcu obce 

uzatvoriť zmluvu o poskytnutí NFP, vrátane prípadných dodatkov v súvislosti 

s realizáciou projektu v prípade schválenia predloženej žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok. 

/za 9- Stanislav Ročiak, Mária Matušová, Ing. Jozef Kazík, Milan Bednár, Ing. Peter 

Virga, Ing. Milan Šedík, Ing. František Salaj, Peter Šarlay, Milan Šedík,  

proti 0, 

zdržal sa 2 - Ing. Štefan Kukučka, Ing. Matej Slávik / 

 

7. Rôzne 
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1. neschválenie žiadosti o Elektronabíjaciu stanicu v Beluši, Obnovy budovy bývalej 

školskej jedálne a Kompostérov do rodinných domov 

 

Starosta obce -  informoval, že obec  Beluša podala v priebehu minulého, resp. toho roku, 

okrem iných, nasledovné žiadosti o schválenie projektov, ktoré by boli hradené predovšetkým 

mimo z finančných prostriedkov mimo obecného rozpočtu – Elektronabíjacia stanica 

v Beluši. Ministerstvo hospodárstva SR zverejnilo zoznam úspešných žiadateľov, obec Beluša 

nebola úspešná v žiadosti. Obec taktiež podala 2 žiadosti na Environmentálny fond SR, 

o obnovu budovy bývalej školskej jedálne a taktiež dodanie kompostérov do rodinných 

domov – v oboch žiadostiach obec nebola Enviromentálnym fondom SR vybratá medzi 

úspešnými uchádzačmi. 

 

Mgr. Patrik Štrbák, prednosta OcÚ – doplnil, že obec opakovane podá žiadosť  na 

Enviromentálny fond SR na dodanie kompostérov do rodinných domov pre rok 2022. 

 

Starosta obce -  informoval, že už je vydané právoplatné stavebné povolenie na stavbu 

"Zlepšenie cyklistickej infraštruktúry v TSK, časť 5: úsek Ladce - Púchov". 

Bol na stretnutí s predsedom TSK  Jaroslavom Baškom, ktorý poďakoval stavebnému úradu 

Beluša za vyhotovenie tohto rozsiahleho projektu. Poďakoval najmä Ing. Arch. Pavlovi 

Ďurovcovi , ale aj poslancom OZ za jeho úspešné dokončenie. 

Predložený materiál je súčasťou zápisnice 

 

Návrhová  komisia predložila návrh na uznesenie 

UZNESENIE č. 124/21.10 

OZ berie na vedomie: 

Informácie pod bodom Rôzne: 

1. neschválenie žiadosti o Elektronabíjaciu stanicu v Beluši, Obnovy budovy bývalej školskej 

jedálne a Kompostérov do rodinných domov 

/za 11- Stanislav Ročiak, Ing. Matej Slávik, Mária Matušová, Ing. Jozef Kazík, Milan 

Bednár, Ing. Štefan Kukučka, Ing. Peter Majdan, Ing. Peter Virga, Ing. Milan Šedík, 

Ing. František Salaj, Peter Šarlay / 

 

8. Interpelácie poslancov – diskusia 

 

Ing. František Salaj, poslanec OZ – sa informoval, kedy bude dokončené detské  ihrisko 

v Belušských Slatinách. 

 

Starosta obce -  aktuálne sa pripravuje terén - vyrovnávanie, kosenie, výrub náletových 

drevín a oplotenie. Ihrisko sa  postupne bude dopĺňať ďalšími prvkami, pripravený je už stôl 

na stolný tenis. Obec zakúpila 5  pingpongových stolov, ktoré budú rozmiestnené na  

obecných ihriskách. Oddychovo športové prvky budú aj naďalej v obci dopĺňané. 

 

Ing. Juraj Hôrkový, vedúci Oddelenia stavebného a rozvoja obce – pripravil finančnú 

požiadavku na dokončenie ihriska v roku 2022. 

 

Starosta obce -  poukázal na potrebu opravy chodníka v Belušských Slatinách.  

Informoval, že obec sa pripravuje na získanie finančných prostriedkov na rekonštrukciu 

knižnice. Budova si najskôr vyžaduje posudok statika, je v zlom statickom stave. Potrebuje aj 

stavebné úpravy a výmenu okien. 
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Mgr. Patrik Štrbák, prednosta OcÚ – informoval, že obec pracuje na troch projektoch: 

1. „Výzva na podporu udržateľnosti kultúrnych inštitúcií“- pripravuje žiadosť o nenávratný 

finančný príspevok 200 tisíc Eur. Financie by boli použité na rekonštrukciu a modernizáciu 

obecnej knižnice, potrebné sú stavebné, najmä statické úpravy a zavedenie  automatizovaného 

knižnično-informačného systému. Žiadosť je možné predkladať do 11.11.2021. 

2. Ďalší zámer je zakúpenie  cyklostojanov ( 17 – 18 kusov) , ktoré  by boli rozmiestnené vo 

všetkých častiach obce, kde je väčšia frekvencia ľudí aj s prestrešením. 

3. Cyklistická doprava a cykloturistika -výzva pre školy. V  areály základnej školy by boli 

umiestnené cyklostojany s nadstrešením.  

Uviedol, že tieto tri projekty budú schvaľované na najbližších zasadnutiach OZ. 

 

Starosta obce -  informoval, že riaditeľka základnej školy pozastavila vyučovanie v triedach 

8. ročníka z dôvodu výskytu ochorenia covid. Vyzval nezaočkovaných občanov, aby sa dali 

zaočkovať a prispeli ku kolektívnej imunite. 

 

Stanislav Ročiak, poslanec OZ – sa informoval kedy bude  preložená dopravná značka 

Beluša , smer Visolaje. 

 

Ing. Juraj Hôrkový, vedúci Oddelenia stavebného a rozvoja obce – k posunu dopravnej 

značky je ešte potrebné doplnenie žiadosti. Prezídium Policajného zboru SR si vyžiadalo 

stanovisko obce, odôvodnenie, prečo je potrebné dopravnú značku presunúť. Rozhodnutie 

vydá Okresný úrad Trenčín - Odbor cestnej dopravy a pozemných komunikácií. 

 

Starosta obce -  informoval, že obec pracuje na príprave nasvietenia ďalších priechodov pre 

chodcov.  

 

9. Ukončenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil starosta obce Ján Prekop, ktorý poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

Čas ukončenia zasadnutia obecného zastupiteľstva: 17: 30 

 

 

Overovateľ č.1  Overovateľ č.2 

Milan Bednár                                Mária Matušová 

 

 

 

 

Ján PREKOP    Mgr. Patrik Štrbák 

starosta obce                          prednosta obecného úradu 


